
INTERPELAC J A / ZAPYTANIEl'llNIO BEK 

Radny Dominik Szustakiewicz 
( i mię j na::wisko) 

SESJA 

Rady Miasta Kędzierzyn-Koźle 

w dniu 25.06.2020r. 

Proszę o odpowiedź w sprawie: 

Proszę o przedstawienie bieżących informacji związanych z wystąpieniem 

pandemii koronawirusa COVID-19 , dotyczących kształtu budżetu i wpływu na ten budżet , 

z uwzględnieniem Gminnych Jednostek Organizacyjnych. 

Proszę o wyszczególnienie wszystkich inwestycji, imprez itd ., które nie doszły 

do skutku , wraz z podaniem kwoty jaka była przewidziana w budżecie miasta na dane 

zadanie . Proszę również o wykazanie dodatkowych wydatków, które nie były ujęte 

w budżecie miasta, a zaistniały w związku z COVID-19. 

Z poważaniem 

Dominik Szustakiewicz 


